
Referat FAU onsdag 23. november 2022 
Representanter til stede på møtet:  

Stine Gustavsen (1.trinn), Marthe Foyn Bredstrup (2.trinn), Anne Birgitte Maltau (3.trinn), 

Sandra Kirkevold Røed (4.trinn), Thomas Thorsen (5.trinn) Anniken B. vara for 6 trinn Toril 

Smedsrud, Anniken Gunleiksrud (7. trinn og FAU-leder)  

 

SAKER:  

Sak 1: Rektor informerer:  

Foto: Ny vurdering av trinnfotografering/skolekatalog. Skolen går for skolekatalog for dette 

året. Ny vurdering neste år. Det blir sendt ut godkjenning for fotografering. Håpet er at dette 

skal skje digitalt.   

 

Tilsyn: Det er trukket opp linjer som avgrenser hvor elevene skal være.  Uteområdet er delt 

inn i ni områder. På hvert område er det minst en voksen i hvert friminutt. Vaktene er fordelt 

ut i fra stillingsstørrelse. I tillegg til morgenvakt er det 3 friminutt som skal dekkes. Alle 

voksne skal gå med gulevester. De voksne som er knyttet opp mot enkeltelever har ikke gul 

vest da de ikke kan gå fra barnet. Ved sykdom kan det skje glipp. Håper på forståelse for 

dette. Voksne på 1.trinn er alltid ute med trinnet.  

Nyttårskonsert onsdag 18.januar. Tema Disney: To forestillinger, men 1.trinn deltar bare på 

den første forestillingen. Mer info kommer. 

 

25.nov: Adventsgudstjeneste.  

 

Lucia: 4.trinn skal gå Lucia på Bjønnesåsen bo og behandlingshjem 13.des. 

 

Grøtfest 21.12: Det skal dekkes opp i Tumlerommet. Elevene skal sitter sammen med 

fadderen sin under måltidet.  

 

Mobilhotell: Skolen vurderer å bestille mobilhotell for 7.trnn. Dette vil de bli kjent med når 

de går på ungdomskolen.  

 

Leksetid ikke leksehjelp. Elevene får hjelp til å samle seg og kommet i gang.  

 

Leirskole: Skolen har bytte fra Vassfaret til Haraldvigen som ligger i Kr.sand. 6.trinn har 

vært der på høsten – skolen har fått tilbakemeldinger på at dette er litt tidlig i skoleløpet.  

Skolen hopper over er år, men ikke for elevene. Neste leirskole blir da for 7. trinn høsten 

2024.  

 

Sak 2: Status pumptrack: Skolen fikk 250000 fra Sparebankstiftelsen. En aktør som er 

interessert. Aktøren synes budsjettet er for lite, for det beløpet får skolen bare noen få 

moduler. Sender inn utvidet søknad til sparebankstiftelsen om større beløp innen 1.desember. 

Thomas Thorsen (5.tr) holder i saken. Skolen sier nei til det tilbudet som nå er gitt.  

 



Sak 3: Reflekskampanje: Alle lærerne er informert om dette. Elevrådet skal også ta en 

opptelling. Det jobbes videre med hva premien skal være. Sandra Kirkevold Røed (4.trinn) 

holder i saken. 

 

Sak 4: Vedrørende parkering i rundkjøring og på “grusern”. Det er sendt ut i IST SFO om at 

grusbanen på skolen er en del av skolegården. Det er ikke tillatt å kjøre/parkerer på denne når 

barnet leveres på SFO om morgenen eller hentes på ettermiddagen.  

 

Sak 5: Annet 

- Lys fra hårkollen barnehage og ned til skolen. Lyset er stått av og saken blir tatt 

videre til utedrift i kommunen.  

- Skøytebane vil bli sprøytet på håndballbanen om frosten kommer.  

- Skolen har ikke anledning til å ta kontakt med foreldre før etter kl 09.00 om elever 

ikke har ankommet skolen. Det kan forekomme at det vil drøye til første økt er 

ferdig. Skolen følger anbefalingen til Trygg Trafikk om at barn ikke bør sykle i 

trafikken før fylt 10 år.  


